
   
 

Referat 

 

 Medlemmer Sign Tilstede 

Leder  Morten Lorentzen ML morten@ofotenfuglehundklubb.no X 

Nestleder/varamedl. Per Kristian Bruun PKB pk@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Kasserer Hanne Linde HL hanne@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Sekretær Runar M. Robertsen RMR runar@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Leder Jaktprøveutv Martin Bang MB martin@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Leder aktivitetsutv Mads Evensen MR mads@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Styremedlem Ina Mellem IM ina@ofotenfuglehundklubb.no  X 

Varamedlem Anja Framvik Nilsen AFN anja@ofotenfuglehundklubb.no  X 

 

Sak nr. SAK –TEMA Ansv/ 
Frist 

08/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 Det vises til innkalling den 14.04.23 og fremlagt saksliste                
 
Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes 

 
 
 

09/23 Godkjenning av referat fra møte nr. 1, 16.01.23 
 
Vedtak:  Referat godkjennes 

 

 

Styremøte 

Møteleder  Morten Lorentzen Referent  Runar M. Robertsen 

Dato 20.04.23   Kl. 1900 Møtested 

Møterom OFO 

Dronningens 

gate        gate 52a 

Møte nr 

2/23 

  

Sider  

 

       Neste møte  Møtested  Dato    

    Vedlegg   
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10/23 Oppfølgings-/orienteringssaker  

 

• Informasjon til nytt styre 
 
Velkommen til Anja som ny vara-representant. Oppfordring til å delta på 
styremøtene, men ikke obligatorisk.  

 

• Gjennomgang sharepoint 
 
Martin gikk gjennom filsystemet, portalen og appene i office365. 
Oppfriskning av årshjulet som ligger i filstrukturen.  

 

• Aktivitetsutvalg info 
 
Mads jobber med eget årshjul. Dressurtrening, aversjon, utstillingstrening, 
apporttrening og apportprøver. Jobbes med foredrag, ref forslag på 
årsmøte. Plan om å ordne mulighet for apportprøvebevis, helst i 
treningsterrenget ved åpning av det. Valpekurs planlegges, fått forespørsler. 
Mads kontakter aktivitetsgruppa for planlegging.  
 
Aversjonsinstruktør, her er PK på banen. Blir i slutten av mai. PK, Mads og 
Morten. Sjekker ut om andre fase 1-instruktører er interessert. 
Resertifisering av de aversjonsinstruktørene som er i dag. Avhengig av en 
del hunder for å få nok jobb per instruktør under utdanning.  
 
PK søker fritak for båndtvang til apportprøvene.  
 
Dressurtrening planlegges oppstartet tidlig i mai. Mads kontakter fase 1-
instruktørene for å høre hvem som stiller.  
 
Ad dressurområdet ble Morten oppringt av Statskog som lurte på om 
området fortsatt skulle leies. De hadde ingen signerte papirer. Morten fant 
dem, usignert, og har ordnet det. Ikke betalt leie på noen år, så det kommer 
en faktura. Årlig rapport skal også til Statskog. Terrenget åpner 15. juli, det 
sjekkes om vi skal forsøke å få til et arrangement rundt åpningen. 
 
Valpekurs – forsøker samme opplegg som sist, men den konkrete 
planleggingen blir senere. 
 

• Jaktprøveutvalg info/Evaluering av Nordlysprøven 
 
Hektisk pga sykdom. Komiteen skulle være 5. To av disse ble fraværende. 
Komiteen skulle vært større. Var også teknisk trøbbel med skriveren som 
førte til forsinkelser. Bør kanskje være en arrangementsleder, og en 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



   
ansvarsfordeling mot jaktprøveleder. Noen klager, bl.a. på 
facebookoppdateringer, men det ble tatt en avgjørelse på stedet på at det 
viktigste var å ivareta deltakerne.  
 
Må klargjøres retningslinjer på publisering på sosiale medier. 
 
Det klargjøres et forslag til retningslinjer til neste styremøte. 
 
Må  ha større komite til neste gang. Satser på å ha denne klart innen jul. 
Hans Einar har meldt seg til å ordne dommere, så lenge han har litt frie 
rammer til hvem han finner. Forslag til å finne eksterne dommere fra andre 
deler av landet (østlandet ble nevnt).  
 
Ca. 19.000 i pluss på årets prøve så langt. Prøven ble godkjent av NKK i går. 
Dommerregninger må gjennomgås, funnet noe som ikke stemmer. Alt for 
mange km på en regning. Morten følger opp dette direkte. 
 
Noen utbetalinger ble sent, dette skyldes at banken hadde sperret kontoen 
pga en manglende egenerklæring. Fort ordnet opp i. 
 
Informasjonsskriv til dommere blir revidert til neste gang, med lengre frister 
til godkjenning av reiseregning. 
 
Påmeldingsfristen blir forkortet til tre uker før prøvestart til neste prøve. 

• Status Aversjonsdressur kurs 
 
Gjennomgått over. 

11/23 Innkommet/utgående post.   
 
Mail fra NOAH ang lavlandssaken.  

  

12/23 Eventuelt,  
 
Hanne opplever to godkjenninger på utbetalinger, den ene overføres PK.  
 
Klubbeffekter – caps. Morten har fått et tilbud som ble vist fram. 
Innkjøpspris ca. 180 kr pr caps. Utsalgspris blir bestemt senere. Kan også 
være dommergaver/premier/loddsalg osv. Enstemmig vedtatt å kjøpe inn 
100 stk.  
 
Jeger og fisk har forespurt felles aktiviteter, ser på det til neste møte.  
 
Dato for neste møte – mulig styremøte med overnatting på hytte, evnt i 
Narvik med pils i etterkant.  Planlegges tidlig i juni. Foreslått torsdag 01. 
juni. 

 



   
   

 

 

 
 

  
 
 

  
 

 

 
 

   


